
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen tirsdag d. 15/4 2008. 
 
Tilstede: Henning, Birger, Lotte, Erik, Karen, Ellen, Christina og Britta. 
 

1) Konstituering: Næstformand – Erik, Kasserer- Lotte, Sekretær-Britta. 
2) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 5/2 08- Referatet  

godkendt. 
3) Godkendelse af referat fra Generalforsamling 11/3 08- Referatet 

godkendt. Drøftelse af stedet hvor generalforsamlingen blev holdt 
(Medborgerhuset), vi enes om at dette trods alt er det mest 
hensigtsmæssige sted at holde dette. 

4) Referat af møde med Kommunen 13. marts 2008. Referatet 
gennemgået og godkendt, der er en række opgaver vi skal følge op på 
senere, Ellen og Karen har meldt sig til at gennemgå lokalplanen 
over sommeren, flere interesserede kan melde sig. 

5) Drøftelse af kurve Leosalle syd – Bargumsvej: Se bilag. Der foreslås 
at der i krydset, etableres cykelsti fra krydset og ned til Kongevej. 
Hø- svingbanen, fra Kongevej retning nord af Leosalle ved Grev 
Schacksvej, laves som forslag der kan diskuteres for og imod (hhv. 
forslag 1 0g 2). Forslaget fremsættes for Kommunen i maj 08. 

6) Drøftelse af nedsættelse af hastighed: Det drøftes hvad man kan lave 
for at nedbringe hastigheden. Det drøftes også om man skal lave 
yderligere hævede flader, f. eks ved Brorsonsvej eller lidt længere 
mod nord, samt ved Leonhartsvej. Vi vil anmode Kommunen om at 
hastigheden nedsættes. Vi håber desuden at der hurtigst muligt 
iværksættes ny trafikmåling på Leosalle. 

7) Vedr. gadebelysning og træer vil vi prøve at lave brev til beboerne på 
gaden hvor de skal komme med deres mening, ved afkrydsning, til 
træer, betaling af disse og gadelys. Erik laver oplæg til næste møde. 

8) Fonde der kan søges – Rykkes til næste møde. 
9) Gadefest: Medio august. Karen og Christina laver indbydelse. 

    10)Kontingentoversigt: Udsættes til næste møde. 
    11)Næste møde tirsdag 6. Maj 08 kl.19.30 hos Henning.  
 


